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§ 1 
Val av justerare samt tid för justering  

Beslut  
Nämnden uppdrar åt ordförande Fredrik Pettersson (S) och Ewa 
Samuelsson (KD) att justera dagens protokoll måndagen den 27 
majl 2024. 
 
 
  

Sida 2 (24)



Överförmyndarnämnden 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-05-23 

§ 2 
Godkännande av dagordningen  

Beslut  
Dagordningen godkänns. 
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§ 3 
Närvarorätt  
Ingen behov av närvarorätt anmäls. 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
ÖFF 2024/507 
 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/507-6 (Signerad) Protokoll ÖFN 2024-04-
25(1592779) 
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§ 5 
Anmälan av justerat offentligt protokoll 2024-04-25  
ÖFF 2024/508 
 

Beslut  
Överförmyndarnämnden lägger justerat protokollet från 2024-04-25 
till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/508-6 (Signerad) Protokoll ÖFN Allmänna 
ärenden 2024-04-25 ej sekretess 
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§ 6 
Förvaltningsinformation  

 Inför EU valet den 9 juni har Överförmyndarförvaltningen 
och valnämndens kansli samarbetat med 
informationsspridning till samtliga ställföreträdare. 

 Ställföreträdare har svarat på en enkät om vika typer av 
utbildning de önskar få i framtiden. 

 Funktionshindersrådet berömde nämndens verksamhet på 
senaste mötet 

 ÖFN får 75000 kr av socialförvaltningen för att utbilda 
ställföreträdare och personal om psykisk ohälsa. 

 Rekryteringskampanjen för att värva nya ställföreträdare 
återkommer vecka 24 och 25 på stadens fysiska 
annonstavlor 

 545 nya personer anmält att de vill bli God Man hittills i år 
 58% av de sökande är kvinnor och 42% är män 
 Medelåldern bland de sökande är 52 år. 

Teritialrapport 1 
 Prognosticerar att hålla budgeten 
 Priser och löner ökar mer än budget 
 Inga sommaranställda – visstidsanställda – ersättare vid 

frånvaro 
 Redovisar att det är fler mål som vi når delvis jämfört med 

tidigare 
 Intensivt utvecklingsarbete med e-tjänster, 

tredjepartsprojekt, digital post 
 Fler utbildningar för ställföreträdare än tidigare 
 Mer samarbete med andra förvaltningar än tidigare 
 Långa handläggningstider i vissa processer 
 Ligger långt efter med granskning av 

redovisningshandlingar – försenade arvoden 
 Arga ställföreträdare på grund av långa handläggningstider 

och felsorterade handlingar 
 Åtgärder har satts in för att minska handläggningstider  

o Snabbgranskning 
o Fler granskar - granskningsdagar 
o Mångförmyndare prioriteras 
o Slutredovisningar prioriteras 
o De som begär arvode granskas först 
o Senarelägger vitesföreläggande från juni till 

september/oktober 
o Genomgång av processer för att se om den går att 

förenkla – färre klick 
o Ändring av arbetssätt, verksamhetsstöd avlastar 

handläggare administrativt arbete 
o Genomgång och kvalitetssäkring av 

pappershandlingar – rätt insorterade 
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o Informationsbrev till ställföreträdare om försenade 
arvoden 

o Information till kontaktcenter 
o Utbildning av kontaktcenter 
o Information till Stockholms läns godmans- och 

förvaltarförening 
o Autosvar och information på hemsidan 
o Avsätter personal till att kommunicera med upprörda 

ställföreträdare 
o Arbeta med bemötande – viktigt att vara ödmjuk 

 Tufft för medarbetarna, fackliga organisationer kritiska 
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§ 7 
Övriga frågor  
Inga övriga frågor anmäls. 
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BESLUTSÄRENDEN 
 

§ 8 
Tertialrapport 1 2024  
ÖFF 2024/976 
 

Beslut  
Förvaltningens förslag till tertialrapport 1 2024 godkänns och 
överlämnas till kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Sammanfattande analys 
Nämndens ansvar omfattar bland annat: 

 rekrytering och byte av gode män och förvaltare 
 tillsyn och arvodering av gode män och förvaltare 
 information och utbildning av gode män och förvaltare 
 särskilt stöd för rekrytering och arvodering av särskilt 

förordnade vårdnadshavare till ensamkommande barn 
Överförmyndarnämnden i Stockholm har därutöver ett betydande 
nationellt ansvar i vissa förmynderskapsfrågor. Om god man har 
förordnats enligt 11 kap. 3 § vid utredning av ett dödsbo, utövas 
tillsynen av överförmyndaren för den kommun där den avlidne hade 
sin hemvist. Är det i övrigt fråga om godmanskap enligt 11 kap. 3 §, 
utövas tillsynen av överförmyndaren för den kommun där den gode 
mannen är folkbokförd. Om det inte finns någon behörig 
överförmyndare enligt dessa bestämmelser, utövas tillsynen av 
överförmyndaren för Stockholms kommun. Därför ansvarar 
nämnden bland annat för ensamkommande barn som avviker från 
landets samtliga 290 kommuner och för svenskar som bor i andra 
länder och inte är folkbokförda i någon kommun. 
Nämnden har fyra utmaningar 2024: 

 Nämndens första utmaning är att hålla budgeten. 
 Nämndens andra utmaning är att korta 

handläggningstiderna. 
 Nämndens tredje utmaning är att rätta till bister som 

länsstyrelsen pekat på. 
 Nämndens fjärde utmaning är att utbilda ställföreträdare och 

anställda i staden. 
Förvaltningens största verksamhetsmässiga utmaning under resten 
av året är att hinna granska klart inkomna redovisningshandlingar. 
Jämfört med tidigare år ligger nämnden efter med granskningen. 
Orsaken är främst att införandet av Lex tagit mycket tid i anspråk 
under 2023 vilket gjort att en del av föregående års 
redovisningshandlingar har granskats först i år. Det som 
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förvaltningen har kvar att granska den 30 april är 257 förteckningar, 
4456 årsräkningar, 141 redogörelser och 448 sluträkningar, det vill 
säga sammanlagt 5302 redovisningshandlingar. Dessutom kommer 
fler att inkomma under året. En konsekvens är att ställföreträdare 
får vänta längre på sina arvoden och risk finns för att de därför 
avsäger sig sina uppdrag. 
Budget 
Nämnden prognostiserar att budgeten för nämnd och förvaltning 
hålls. 
Nämndens budget är 79,9 mnkr. Budgeten för 2024 ökar med 0,3 
mnkr jämfört med 2023. Av nämndens budget är 64,9 mnkr 
reserverade för nämnd och förvaltning samt 15,0 mnkr till arvoden. 
0,1 mnkr har tilldelats i investeringsbudget. 
För arvodeskostnader som överstiger 15 mnkr har nämnden 
möjlighet att begära en budgetjustering. I fullmäktiges budget finns 
medel reserverade i central medelsreserv, CM3, för arvoden. 
Nämnden ska i samband med tertialrapport 2 rapportera 
helårsprognos för arvodeskostnaderna, som ska ligga till grund för 
bedömningen om budgetjustering. I tertialrapport ett prognosticeras 
nämnden begära 15 mkr i tertialrapport två för ökade 
arvodeskostnader. 
I budget för 2024 ingår minskade kostnader för införande av ett 
ärendehanteringssystem med 5,9 mnkr. Det ingår även ersättning 
för en generell uppräkning med 0,8 mnkr, avveckling av befintliga 
lokaler med 1,6 mnkr, ersättning för ökade kostnader för nya lokaler 
och lokalhyra med 3 mnkr samt medel för kortare 
handläggningstider med 0,8 mnkr. 
Trots att nämnden får ersättning för en rad ökade kostnader kan 
nämnden konstatera att pris och löneökningar ökar ännu mer. 
Kostnadsökningar inom områden nämnden inte kan påverka måste 
mötas av minskade kostnader inom områden som är påverkbara. 
Nämnden har inga avgifter eller taxor som kan höjas för att öka 
intäkterna. Nämnden prioriterar att behålla fast anställd personal. 
Nämnden måste därför spara på andra kostnader. Det handlar 
bl.a.om minskning av kostnader för visstidsanställd personal, att 
inte ta in ersättare vid ordinarie personals frånvaro, sänka 
servicenivån i kontaktcenter, samt en generell ekonomisk 
återhållsamhet inom samtliga områden. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/976-2 Tertialrapport 1 - Överförmyndarnämnden  
 ÖFF 2024/976-3 SACO skrivelse T1 2024. 
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§ 9 
Borttagen på grund av sekretess  
ÖFF 2024/143 
 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/143-6 Yttrande till JO dnr 9397-2023 
 ÖFF 2024/143-3 Begäran om yttrande 
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§ 10 
Borttagen på grund av sekretess  
ÖFF 2024/709 
 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/709-4 Yttrande till JO dnr 2468-2024 
 ÖFF 2024/709-3 Begäran om yttrande 
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§ 11 
Deltagande i Föreningen Sveriges Överförmyndares 
studiedagar och årsmöte 2024  
ÖFF 2024/975 
 

Beslut  
Överförmyndarnämnden beslutade att två från majoriteten och två 
från oppositionen, det vill säga sammanlagt fyra från nämnden, får 
delta för nämndens räkning på Sveriges Förenade Överförmyndares 
studiedagar den 28-30 augusti 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/975-1 Deltagande i FSÖs studiedagar och årsmöte 
2024. 
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ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 

§ 12 
Funktionshinderrådets protokoll 2024  
ÖFF 2024/174 
 

Beslut  
Överförmyndarnämnden lägger protokollet från 
Funktionshindersrådets sammanträde 2024-04-18 till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/174-8 Protokoll funktionshinderrådet 18 april 
2024 

 
 
  

Sida 15 (24)



Överförmyndarnämnden 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-05-23 

§ 13 
Borttagen på grund av sekretess  
ÖFF 2024/175 
 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/175-13 Sammanfattning av ärenden där rätten gått 
förvaltningen emot inför majnämnden 

 ÖFF 2024/175-13.1 Ö2023_58691-Beslut förvaltare 11_7 
 ÖFF 2024/175-13.2 Ö/2023:62878-Upphörande av 

godmanskap avslås 
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§ 14 
Delegationsbeslut  
Det finns inga delegationsbeslut att anmäla 
 
 
  

Sida 17 (24)



Överförmyndarnämnden 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-05-23 

  
Remiss 
 

§ 15 
Yttrande över Miljöprogram 2030 för Stockholms stad, KS 
2023/682  
ÖFF 2024/777 
 

Beslut  
Som svar på remissen hänvisar överförmyndarnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
Ewa Samuelsson (KD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag till beslut. 
Johan Brege (M) samt Moderaterna avstår från att delta i beslutet. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Det första miljöprogrammet togs fram redan 1976. Med det elfte 
miljöprogrammet befäster och utvecklar staden nu sin roll som en 
internationell förebild. Det nya programmet flyttar fram 
positionerna inte minst genom mål för en rättvis omställning, 
ytterligare steg mot ett mer resurseffektivt samhälle samt ett 
tydligare grepp om den påverkan vi har via vår konsumtion. 
Stockholm ska vara en av världens ledande städer inom miljö- och 
klimatomställning. Stockholms stads miljöprogram formulerar 
stadens strategiska inriktning inom miljö- och klimatområdet och 
slår fast mål inom de sju områden där utmaningarna för Stockholm 
och påverkan på omvärlden bedöms som störst. Programmet är 
utgångspunkt för handlingsplaner som konkretiserar genomförandet 
för att nå målen. 
Överförmyndarförvaltningen har inget att erinra mot de åtgärder 
som föreslås i programmet. Med det nya programmet lägger staden 
fast en ännu högre ambition och inriktning i sitt arbete för en bättre 
miljö och minskad klimatpåverkan. Överförmyndarförvaltningen 
kan och ska, utifrån sina förutsättningar, bidra till att staden når sina 
mål för miljön och klimatet. Det kan handla om att minska mängden 
papper, handla miljömässigt klokt vid val av tjänster, livsmedel och 
städmaterial, sortera avfall, resa fossilsnålt etcetera. 
Stockholms stad omfattar många, vitt skilda verksamheter som alla 
på olika sätt och i olika hög grad påverkar och kan påverka sitt 
miljö- och klimatavtryck. Stockholms ambitioner är och måste vara 
höga i arbetet för en bättre miljö i alla dess aspekter, inkluderat 
påverkan på klimatet. Stadens olika förvaltningar har ett stort ansvar 
att bedriva ett angeläget miljöarbete, några kanske mer än andra i 
frågor som rör trafik, nybyggnation, vatten och avlopp, 
sophantering och återvinning, tillsyn över miljöfarliga verksamheter 
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och så vidare. Med det nya programmet lägger staden fast en 
fortsatt ambitiös inriktning för detta arbete. 
Överförmyndarförvaltningen har inget att erinra mot programmets 
inriktning och de åtgärder som föreslås där. 
Överförmyndarförvaltningens verksamhet är helt och hållet 
administrativ och är en av stadens minsta förvaltningar. Även en 
administrativ verksamhet påverkar givetvis miljön med sin 
användning av papper, kontorsmateriel, toners, städmaterial, inköp 
av möbler och textilier, resor, energianvändning, avfallshantering 
etcetera. Förvaltningen kan och ska därför, utifrån sina 
förutsättningar, bidra till att staden når sina mål för miljön och 
klimatet. Så sker redan, men det finns alltid ett utrymme för att ta 
ytterligare steg framåt. I och med att förvaltningen flyttat till 
gemensamma lokaler i Tekniska nämndhuset sker inköp genom FM 
service gemensamt till de förvaltningar som finns i huset. 
Överförmyndarförvaltningen berörs tillsammans med stadens 
övriga nämnder av målen om effektiv energianvändning, minskad 
resursanvändning och klokare konsumtion, ökad recirkulation av 
materiella resurser och minskade nivåer av skadliga ämnen i varor 
och kemiska produkter. 
För att staden ska nå framgång i sitt miljöarbete krävs enligt 
förvaltningens uppfattning en än högre kunskaps- och 
medvetandenivå bland stadens anställda liksom hos stockholmarna i 
gemen. Här bör staden kunna göra en insats genom ett strategiskt, 
medvetet och långsiktigt kommunikationsarbete såväl internt som 
gentemot stadens invånare och besökare. 
  
 
Förslag till beslut Ewa Samuelsson (KD) 
Förslag till beslut: 

1. Att delvis godkänna förslag till reviderat Miljöprogram, 
2. Att återinrätta tidigare mål om fossilfri stad och fossilfri 

organisation, samt justera programmet utifrån vad som 
anförs nedan, 

3. Att därutöver anföra följande 
Stockholm klassas återkommande som en av världens mest gröna 
och hållbara städer, ofta som den mest hållbara i flera 
internationella rankingar. Det är inte konstigt med tanke på att 
stadens näringsliv bland annat består av världsledande aktörer inom 
innovation och grön teknik, framstegshungriga entreprenörer och 
IT-talanger från hela världen. Staden består till drygt två tredjedelar 
av grönblå ytor, till överväldigande del grönyta trots en mycket 
omfattande stadsutveckling i över ett decennium. Stockholmarna är 
dessutom tredje bäst i världen att välja kollektivtrafik framför egen 
bil, de bor i energieffektiva bostäder och 98 procent av deras avfall 
återvinns eller blir till energi. 
Tack vare teknikutvecklingen har staden bevisat att tillväxt i både 
ekonomi och befolkning kan gå hand i hand med minskad 
klimatpåverkan genom omställning, inte avveckling. Sedan år 2010 
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har stadens koldioxidutsläpp mer än halverats samtidigt som 
befolkningen vuxit med omkring 20 procent. Utsläppen av 
svaveldioxid och kolmonoxid, vilka historiskt sett utgjort ett stort 
problem, har minskat med mellan 86 — 94 procent sedan år 1990. 
Vissa föroreningar har minskat så pass sedan 90-talet att de inte 
längre mäts. Stockholm är på rätt väg och omställningen går allt 
snabbare, särskilt inom transportsektorn som utgör en stor andel av 
kvarvarande utsläpp. Nära 75 procent av sålda bilar i Stockholm är 
laddbara fordon vilket är en dubblering på bara 3 år. Sammantaget 
finns det många segrar för stockholmarna att vara stolta Över. 
Dock finns det fortsatt utmaningar att hantera för att uppnå en 
klimatneutral stad. När staden växer behöver byggsektorn ställa om, 
gammal industrimark saneras och hållbara bostäder byggas. När 
stockholmarna blir fler behöver förskolor och skolor fasa ut miljö- 
och hälsoskadliga kemikalier, sårbara grupper skyddas från 
effekterna av extremväder och möjligheten att göra smarta val i 
vardagen säkerställas. Här är vi eniga. 
Men en växande stad ställer större krav på avlopps- och 
avfallshantering, områden som tyvärr påvisat markanta problem till 
följd av ideologiska skygglappar och bristfällig styrning. 
Verklighetens behov har åsidosatts till förmån för visionära 
försöksverksamheter och glädjekalkyler. Resultatet blir en dyrare 
men mer eftersatt avfallshantering samt färre välfungerande 
återbruks- och återvinningscentraler. 
En ändamålsenlig, renodlad politik är även en grundläggande 
förutsättning för att vinna acceptans från invånarna i en stad i 
omställning, samt deras förståelse för de åtgärder politiken utför 
med deras skattemedel. Symbolpolitiska åtgärder som försvårar 
vardagen, fördyrar arbetet och bara förflyttar utsläppen är därför 
inte bara ineffektiva, de riskerar även att bidra till ett motstånd mot 
en välbehövd omställning. 
Vi kristdemokrater ser trots dessa svårigheter med optimism på 
framtiden. Med den goda historiken i ryggen är vi övertygade om 
att även vår tids utmaningar kan hanteras. Genom ett mer 
ändamålsenligt, renodlat arbete med fokus på största nytta och 
kommunens rådighet kan Stockholm förbli världens mest hållbara 
stad — utan att späka det näringsliv och de invånare som bidrar så 
starkt i omställningen redan idag. 
Kristdemokraterna välkomnar styrets beslut att låta 
miljöprogrammet sträcka sig till och med år 2030. Att synka 
programmets giltighetstid till stadens miljömål och övriga 
styrdokument underlättar samverkan och minskar riskerna för 
dubbelarbete i nämnder och bolag. Vi ställer oss även till fullo 
bakom fem av programmets sju övergripande miljömål, nämligen 
att Stockholm ska ha ett livskraftigt ekosystem, att staden ska 
klimatanpassas, bli mer resurseffektiv och cirkulär, giftfri samt att 
luften ska vara frisk och ljudmiljön god. 
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Vi noterar att styret väljer att ersätta de två målen om en fossilfri 
och klimatpositiv stad med nya mål om klimaträttvisa och stadens 
globala klimatavtryck. 
Målet om klimaträttvisa befarar vi kommer leda till en mer diffus 
miljöpolitik som flyttar fokus från utsläpp och hållbarhet till 
socioekonomiska frågor, identitetspolitik och ifrågasättandet av vårt 
västerländska ekonomiska system. Att politisera miljöpolitiken 
ytterligare till att omfatta politikområden som fundamentalt skiljer 
samtliga partier från varandra riskerar att försvåra en välbehövd 
omställning. En omställning som hittills påvisat stora framgångar 
utan avkall på vårt välstånd. 
Vi ser visserligen fördelar med att synliggöra på vilket sätt beslut 
och åtgärder gynnar olika sårbara grupper i samhället, det sker 
delvis redan i flera nämnder. Att däremot ge dessa positiva 
bieffekter större prominens än de primära miljöeffekter vi ämnar 
uppnå med miljöprogrammet, ser vi stora problem med. 
Styret föreslår till exempel att våra yngsta barn och äldsta äldre ska 
äta mer vegetariskt i klimat- och miljösyfte, istället för att utveckla 
deras måltider för att fler ska få i sig näringsriktig, god mat. Att 
arbetsmarknads- och utbildningsinsatser ska utformas för gröna 
verksamheter, hellre än att tillgodose det primära målet att hjälpa en 
individ att komma ut på arbetsmarknaden utifrån sina egna behov, 
intressen och förutsättningar. De föreslår att inköp ska utformas 
med än mer långtgående inköpskrav än idag med målet att minska 
utsläppen i produktions- och leveransledet, istället för att 
kostnadseffektivt utgå från våra kommunala verksamheters faktiska 
behov. De vill att de verksamheter som kommer i daglig kontakt 
med invånare ska nyttjas för att stärka deras delaktighet i miljö- och 
klimatarbetet, istället för att möta invånare kravlöst med 
utgångspunkt i deras behov. Man vill även utveckla föreningsstöd 
för miljö- och klimatarbete, istället för att lyhört utforma stadens 
civilsamhällesstärkande arbete utifrån just civilsamhällets eget 
behov. 
Klåfingrigheten är öronbedövande. Intentionen är naturligtvis god 
men nämndernas kärnuppdrag med tillhörande verksamheter och 
insatser måste alltid vara till för medborgarna och alltid utgå från 
deras behov, inte miljöpolitikernas. 
Målet om stadens globala klimatavtryck har vi mycket liten rådighet 
över, framförallt avseende stockholmarnas konsumtionsbaserade 
utsläpp som utgör ett stort fokus i styrets miljöpolitik. 
Kristdemokraterna förvånas starkt över programmets systemkritiska 
inställning till vårt västerländska ekonomiska marknadssystem i 
kampen mot konsumtion, när utsläppen inte längre finns inom 
stadens rådighet. Men svaret på avsaknaden av kommunal rådighet 
är inte köpstopp och omstörtning av vårt västerländska levnadssätt 
— frågan om konsumtionsbaserade utsläpp hör helt enkelt hemma 
på annan plats. Den hör hemma i länder vars produktions- och 
leveransled är smutsiga. Den hör hemma i EU som reglerar vår 
handel med omvärlden. Och den hör hemma vid köksbordet där 
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varje familj utifrån sina egna förutsättningar har möjligheten att 
välja den ekologiska matkassen och de svenska varorna framför de 
utländska. Men den hör inte hemma i Stockholms stadshus. 
Som invånare i en av världens mest hållbara, gröna och omställda 
städer har vi mycket att vara stolta över. Stockholm har redan visat 
att tillväxt i såväl ekonomi som befolkning inte utgör hinder för att 
minska utsläppen eller ställa om, tvärt om. Det är tack vare det 
välstånd och den teknikutveckling som vårt västerländska 
ekonomiska system möjliggjort som vi kommit långt i 
omställningen. Kristdemokraterna ser mycket optimistiskt på att 
Stockholm återigen kommer klara de utmaningar vi idag står inför 
och vi kan göra det utan att vare sig styra över eller späka världens 
mest hållbara invånare. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/777-2 Yttrande över Miljöprogram 2030 remiss. 
 ÖFF 2024/777-1.2 KS2023/682 Bilaga1 
 ÖFF 2024/777-1.1 KS2023/682 Bilaga2 
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§ 16 
Yttrande över revisorerna årsrapport 2023  
ÖFF 2024/718 
 

Beslut  
Som yttrande över rapporten hänvisar överförmyndarnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsrevisionens årsrapport för överförmyndarnämndens 
verksamhet 2023 omfattar en genomgång av verksamhetens 
ändamålsenlighet och ekonomi, den interna kontrollen samt bokslut 
och räkenskaper. Sammantaget bedömer revisorerna att 
överförmyndarnämnden har bedrivit verksamheten på ett i allt 
väsentligt ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 
tillfredsställande sätt. Den interna styrningen, uppföljningen och 
kontrollen bedöms vara i huvudsak tillräcklig. Räkenskaperna 
bedöms i allt väsentligt vara upprättade i enlighet med stadens 
anvisningar. 
Nämnden har avrapporterat resultat av beslutade mål. Enligt 
rapporten ger redovisningen rimliga förutsättningar för att bedöma 
måluppfyllelse. 
Nämnden bedöms i allt väsentligt ha uppnått det 
verksamhetsmässiga resultatet. Nämnden redovisar att den bidrar 
till att uppfylla kommunfullmäktiges tre inriktningsmål. Nämnden 
bedömer att tio av fullmäktiges elva verksamhetsmål som berör 
nämnden har uppfyllts. 
Nämnden har delvis vidtagit åtgärder utifrån revisionens 
rekommendationer i föregående års granskningar. De mest 
väsentliga rekommendationerna som återstår att åtgärda, liksom 
föregående år, avser följsamhet till dataskyddsförordningen samt 
förkortning av handläggningstiderna. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖFF 2024/718-2 Yttrande över revisorerna årsrapport 2023. 
 ÖFF 2024/718-1.1 Årsrapport 2023 från Stadsrevisionen 
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